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Protokół Nr 9.2019 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 27 maja 2019 r. godz. 12:30. 

 

Posiedzenie otworzył pan Wojciech Majcher – Przewodniczący Komisji oświaty, sportu, 

zdrowia i pomocy Na wstępie pan Przewodniczący powitał wszystkich członków komisji, jak 

również osoby zaproszone. 

W posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 5 

członków komisji na ogólną liczbę 6 według załączonej listy obecności, stanowiącej 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby 

zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. Nieobecność 

usprawiedliwiona – pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta. W chwili rozpoczęcia obrad 

brak pani B. Kasińskiej.  

 

Następnie pan Przewodniczący odczytał zaproponowany projekt porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołów z poprzednich posiedzeń. 

2. Informacja dotycząca bieżącego funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Opatowie.  

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2019 – 2027, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2019 

rok, 

c) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego  

za rok 2018, 

d) przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2018 r., 

e) zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior +” w Stodołach 

– Koloniach, 

f) zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie „Senior +” w Ożarowie, 

g) o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia działającego w ramach struktur 

Dziennego Domu „Senior +” w Stodołach – Koloniach Klubu „Senior +” 

w Ożarowie i nadania statutu. 

4. Sprawy organizacyjne 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Wobec braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku posiedzenia. 

 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 6. 

„Za” – 4 głosy, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony 

do wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści. 
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 6. 

„Za” – 4 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2. Informacja dotycząca bieżącego funkcjonowania Szpitala Powiatowego 

w Opatowie. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Jarosławowi Seweryńskiemu – Prezesowi Zarządu 

spółki Top Medicus, który przybliżył informację na temat bieżącego funkcjonowania 

Szpitala. Pan Prezes poinformował, iż po sporządzeniu niezbędnej dokumentacji 

aktualizacyjnej w zakresie potencjału zasobowego tj. personel, sprzęt, pomieszczenia, 

dostępność do badań złożony został wniosek o cesję wszystkich umów z NFZ. Dalej 

wyjaśniał, iż po pozytywnej ocenie złożonych dokumentów w dniu 29 marca 2019 r. udało się 

podpisać dwa porozumienia dotyczące przeniesienia praw i obowiązków wynikających  

z umów z NFZ na świadczenia zdrowotne w rodzaju: 

- leczenie szpitalne (Oddział Chirurgii Ogólnej, Chorób Wewnętrznych, Pediatrii, 

Neonatologii oraz Ginekologiczno – Położniczy, a także poradnie specjalistyczne m.in.: 

alergologiczna, diabetologiczna, geriatryczna, kardiologiczna, dermatologiczna, 

neurologiczna, ortopedyczna, czy chirurgii naczyniowej); 

- ambulatoryjna opieka specjalistyczna: poradnie specjalistyczne (ginekologiczno – 

położnicza, laryngologiczna, okulistyczna).  

 

W trakcie wystąpienia Prezesa na salę obrad weszła pani Barbara Kasińska (godz. 12:45) 

dalsze obrady prowadzone są w 5 osobowym składzie. 

 

W dalszej wypowiedzi Prezes mówił o niewystarczającym kontrakcie oraz o zakupie nowego 

sprzętu i aparatury medycznej, które są niezbędne do dalszego, sprawnego funkcjonowania 

szpitala, gdyż. Dodał również, iż brak dostępu do pełnej diagnostyki (USG, RTG, TK, RM, 

niepełna diagnostyka laboratoryjna), zasobów finansowych, wpływa na ogromny niedobór 

lekarzy. Poinformował, dalej, iż co prawda udało się zatrudnić 10 pielęgniarek ale ciągle są 

braki, w związku z czym będą dążyć do tego, aby przyjąć ich jeszcze więcej.  

Podsumowując prezes wyjaśnił, iż w obecnej chwili podejmowane są czynności dążące do 

ustabilizowania złej sytuacji, ale to wszystko pochłania dużo czasu i ogromnego nakładu 

finansowego. Poinformował również, iż w dniu 27 maja 2019 r. otrzymał pismo z Najwyższej 

Izby Kontroli o planowanej kontroli inspekcji za lata 2015 – 2019.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czego będzie dotyczyć ta kontrola. 

 

Prezes odpowiedział, iż jej zakres nie jest znany. 
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Po przedstawionej sytuacji przez pana Prezesa wywiązała się dyskusja członków komisji 

zaniepokojonych takim przebiegiem zdarzeń. Uznali, iż należy podjąć dostateczne kroki, aby 

móc pójść na przód. W związku z zaistniałą sytuacją uznali za najbardziej stosowne spotkanie 

się w następnym dniu w składzie: członkowie niniejszej komisji, zarząd powiatu oraz 

prezydium i przedyskutowaniu kwestii pomocy. 

 

W związku z powyższym pan Przewodniczący uznał punkt za zrealizowany wobec czego 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.  

           

Ad.3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2019 – 2027. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Zofii Rusak – Skarbnik Powiatu, która 

na początku poinformowała, o wniosku złożonym przez prezesa spółki Top Medicus, 

który wnioskuje do Wojewody Świętokrzyskiego o przyznanie kwoty w wysokości 

5 241 280, 00 zł ze środków z rezerwy ogólnej z budżetu państwa na zadanie pn. 

,,Przebudowa Szpitala w Opatowie wraz z doposażeniem” stanowiące załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. Poinformowała, także, iż niniejszy program inwestycyjny 

zawiera dwa załączniki harmonogramu rzeczowo – finansowego do realizacji programu. 

Z uwagi na powyższe pani Skarbnik wyjaśniła, iż należy wnieść zmiany do uchwały, 

gdyż wniosek zakłada wniesienia wkładu własnego w wysokości 1 310 320,00 zł.   

Następnie pani Skarbnik poinformowała, iż oprócz zmian, o których mowa powyżej 

treść niniejszej uchwały dokonuje zwiększenia przychodów o 1 339 515 zł, których 

źródłem są wolne środki. Dodała również, iż zmiany wpływają na wynik finansowy 

budżetu na rok 2019 i po zmianie deficyt wyniesie 8 684 576 zł.  

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do przedłożonego w/w projektu 

uchwały. 

 

Wobec braku pytań, pani Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 6. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

b)   zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2019 

rok.  

Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu pani Skarbnik, która wyjaśniła, iż 

uwzględnione zmiany są takie same jak w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do przedłożonego w/w projektu 

uchwały. 
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Wobec braku pytań, pani Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 6. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

c) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 

2018.  

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej – Kierownikowi 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która poinformowała, iż zasoby 

pomocy społecznej Powiatu Opatowskiego obejmują w szczególności: infrastrukturę 

pomocy społecznej, kadrę, organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na poziomie 

gminy, powiatu oraz województwa. Pani kierownik wyjaśniła, iż analizując 

przedstawione dane stwierdza się, że społeczeństwo się starzeje, jednakże pocieszający 

jest fakt, iż przyrost naturalny nieznacznie wzrasta. Poinformowała, iż w wieku 

produkcyjnym mamy 60% społeczeństwa natomiast w wieku przedprodukcyjnym 16%. 

Pani kierownik podkreśliła, iż zadawalające jest również to, iż wskaźnik 

niezadowolenia spada. Podsumowując swą wypowiedź przypomniała, iż powiat 

opatowski posiada 3 Domy Pomocy Społecznej, 5 Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych  oraz 2 mieszkania chronione.  

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jakieś pytania do przedłożonego projektu 

uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu wobec czego poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 6. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

d) przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu 

Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2018 r. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Ewelinie Płatek – Kosior – Obsłudze Prawnej 

Starostwa, która wyjaśniła, iż posiadamy dwa punkty Nieodpłatnej Pomocy Prawne 

w Opatowie oraz w Ożarowie, których kwota udzielonych dotacji z budżetu powiatu 

w 2018 r. wyniosła 60 725,88 zł. Następnie poinformowała o dofinansowaniu 

działalności warsztatów terapii zajęciowej prowadzonych przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 
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Wyjaśniła, iż spośród Warsztatów Terapii Zajęciowej znajdujących się na terenie 

Powiatu Opatowskiego, dwa są prowadzone przez organizację pozarządowe tj.: 

1) Warsztaty Terapii Zajęciowej w Bidzinach przy Stowarzyszeniu Akademia Pomysłu 

w Bidzinach; 

2) Warsztaty Terapii Zajęciowej w Czekarzewicach Drugich przy Stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Działania Powiatu Opatowskiego. 

Pani mecenas dodała, że w uchwale budżetowej Powiatu Opatowskiego na 2018 rok 

w zakresie rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych określono wysokość przyznanej dotacji. Łączne 

dofinansowanie kosztów działalności w 2018 roku wynosiło: 

1) 110 640,00 zł z budżetu powiatu dla WTZ w Bidzinach; 

2) 110 640,00 zł z budżetu powiatu dla WTZ w Czekarzewicach II. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jakieś pytania. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały. 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 6. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

 

e) zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior +” 

w Stodołach – Koloniach. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej - Kierownikowi 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która wyjaśniła, iż w związku 

z wyodrębnieniem Klubu ,,Senior +” w Ożarowie należało go wyłączyć z uchwały. 

Dodała natomiast, że płatności zostają takie same co w Dziennym Domu w Opatowie. 

Pani kierownik wyjaśniła, iż jeśli chodzi o osoby samotnie gospodarujące, której 

dochód wynosi 1 350,00 zł odpłatność przelicza się następująco: 701,00 x 100 = 193% 

- co znajduje się w przedziale od 100% – 200% . wobec powyższego korzystając 

z tabeli obrazującej odpłatności uczestnika pobyt w dziennym domu wynosi 52,50 zł. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jakieś pytania. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 6. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

 

f) zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie „Senior +” w Ożarowie. 

Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu pani kierownik, która poinformowała, iż 

biorąc pod uwagę zapisy zawarte w ustawie o pomocy społecznej należy wprowadzić 
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odpłatności dla uczestników klubu. Dodała, iż w związku za taką koniecznością 

proponuje się aby wnieść stałą minimalną kwotę równą 10 zł.  

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jakieś pytania. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 6. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

 

g) o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia działającego w ramach struktur 

Dziennego Domu „Senior +” w Stodołach – Koloniach Klubu „Senior +” 

w Ożarowie i nadania statutu. 

O zabranie głosu poprosiła pani kierownik, która wyjaśniła, iż w wyniku 

wyodrębnienia Klubu ,,Senior +” w Ożarowie oraz wprowadzenia odpłatności należy 

uwzględnić taki zapis w statucie jednostki. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jakieś pytania. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 6. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

 

Ad.4. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie. Wobec 

braku pytań Pan przewodniczący zakończył bieżący punkt obrad. 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 

komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz.15:05). 

 

Protokołowała: 

mgr Sylwia Zakrzewska 

 

Przewodniczący 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

/-/ Wojciech Majcher 


